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С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 16 

от редовно заседание, състояло се на 22. 03. 2011 г. 

 

 

 

 

ПРИСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева, Анюта Асенова, Георги Лозанов, Георги 
Стоименов, София Владимирова. 
 
Начало на заседанието 11.00 часа, водено от Георги Лозанов  - председател на СЕМ, 
експерт протоколист - Вера Данаилова. 
 

 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. Докладна записка от дирекция „Лицензиране и регистриране”. Докладва 
Емилия Станева. 
2. Докладна записка относно доклад за проведен мониторинг на предаването „На 
кафе” по Нова ТВ. Докладва Румян Петров. 
3. Докладна записка относно списък на „проблемни” предприятия - чл.125в от 
ЗРТ. Докладва Румян Петров. 
4. Докладна записка по сигнал от КЗП за реклама на предаването „Лорд оф дъ 
шефс” по bTV. Докладва Румян Петров. 
5. Докладна записка относно авторски и сродни права. Докладва Диляна 
Кирковска. 
6. Докладна записка относно Меморандум между СЕМ и НСС. Докладва 
Веселина Петрова. 
7. Докладна записка относно актове за установяване на извършени нарушения на 
ЗРТ. Докладва Веселина Петрова. 
8. Докладна записка относно изтичащ лиценз за антивирусен софтуер. Докладва 
Иван Крусев. 
9. Докладна записка относно стартиране на процедура и издаване на актове за 
публични държавни вземания. Докладва Ива Минкова. 
РАЗНИ: 

Временно назначаване на експерт в дирекция ”Правни дейности”. Докладва 
доц. Георги Лозанов. 

 

Георги Лозанов откри заседанието  и подложи на обсъждане Дневния ред. Тъй като не 
бяха направени допълнения и предложения към дневния ред, съветниците гласуваха.  
 

Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: прие Дневния ред. 
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ПО ТОЧКА ПЪРВА:  Докладна записка от дирекция „Лицензиране и 

регистриране”. Докладва Емилия Станева. 

 

Емилия Станева докладва за влязло в сила Решение № 432 от 17.11.2009 г. на Съвета 
за електронни медии, с което Про.БГ Медиа ООД е класирано на първо място в 
проведения конкурс за радиодейност за честота 104.8 MHz за гр. Пазарджик.  
На основание чл. 116в, ал. 4 от ЗРТ е уведомена Комисията за регулиране на 
съобщенията, за да предприеме действия за издаване на разрешение и оператора, за да 
заплати първоначална лицензионна такса съгласно ТТРТД. 
 

Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: да издаде лицензия № 072 от 22.03.2011г. на Про.БГ 

Медиа ООД за радиодейност за честота 104.8 MHz за гр. Пазарджик със 

специализиран  профил, насочена към аудитория над 35 години; лицензията е за 

срок от 15 години.   

 

Емилия Станева докладва за влязло в сила  Решение № 430 от 17.11.2009 г. на Съвета 
за електронни медии, с което Алфа Радио ООД е класирано на първо място в 
проведения конкурс за радиодейност за честота 98.5 MHz за гр. Пазарджик. На 
основание чл. 116в, ал.4 от ЗРТ е уведомена Комисията за регулиране на съобщенията, 
за да предприеме действия за издаване на разрешение. Операторът да заплати 
първоначална лицензионна такса съгласно ТТРТД. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: да издаде лицензия № 073 от 22.03.2011г. на Алфа 

Радио ООД класирано на първо място в проведения конкурс за радиодейност за 

честота 98.5 MHz за гр. Пазарджик със специализиран  профил, насочена към 

аудитория до 30 години; лицензията е за срок от 15 години.   

 

Емилия Станева докладва за влязло в сила  Решение № 478 от 01.12.2009 г.на Съвета 
за електронни медии, с което на Радиокомпания Си.Джей ООД е класирано на първо 
място в проведения конкурс за радиодейност за честота 91.6 MHz за гр. Гоце Делчев. 
На основание чл. 116в, ал.4 от ЗРТ е уведомена Комисията за регулиране на 
съобщенията, за да предприеме действия за издаване на разрешение и оператора, за да 
заплати първоначална лицензионна такса съгласно ТТРТД. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: да издаде лицензия № 074 от 22.03.2011г. на 

Радиокомпания Си.Джей ООД 91.6 MHz за гр. Гоце Делчев, със специализиран  

профил, насочена към аудитория до 30  години; лицензията е за срок от 15 години.   

 

Емилия Станева докладва, че СЕМ на предходно заседание е разгледал искане от ЕТ 
Зетра – Петко Чернев (с вх. № 19-00-46/ 15.02.2011 ) за промяна на  наименованието на 
програмата от „ТВ Ловеч” на „Зетра ТВ” и обхвата на разпространение, включвайки 
регионите Плевен и Габрово. На операторът е било указано да представи доказателства 
за ползването на новата търговска марка. С писмо от 07.03.2011 г. е представено 
удостоверение за заявена търговска марка „ЗЕТРА”, издадено от Патентно ведомство 
на Р България. 
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Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”:  на основание чл. 32, ал.1, т.16а и 16 във връзка с 

чл. 125а, ал 5 и чл. 125к от ЗРТ променя регистрацията за осъществяване на 

телевизионна дейност на ЕТ Зетра – Петко Чернев като: наименованието на 

програмата от „ТВ Ловеч” се промени на „Зетра ТВ”; териториалният обхват 

освен гр. Ловеч да включва и регионите Плевен и Габрово; Да бъде издадено ново 

удостоверение за регистрация след заплащане на такса в размер на 50.00 лв.; 

промените да бъдат отразени в Раздел Първи на Публичния регистър. 

 
Емилия Станева докладва за постъпили заявления вх. № 20-00-42 и 20-00-43 от 
16.03.2011 г. от Пауър Медиа ЕООД с искане за изменение на т.1.2. от индивидуални 
лицензии за радиодейност № 441-00360/05.07.2001 г. и № 038/05.01.2009 г., като 
наименованието на програмата се промени от „РАДИО БРАВО” на „ПАУЪР ФМ”. 
Пауър Медиа ЕООД е придобила индивидуална лицензия за радиодейност № 441-00360 
от 05.07.2001 г. за създаване и разпространяване чрез наземно аналогово 
радиоразпръскване на програма с наименование “Радио Браво” със специализиран 
профил (музикално- информационен – морското радио на България) и местен 
териториален обхват за гр. Бургас (решение на СЕМ 28/ 2011 г.); и индивидуална 
лицензия за радиодейност № 038 от 05.01.2009 г. за създаване и разпространяване чрез 
наземно аналогово радиоразпръскване на програма с наименование “Радио Браво”; с 
общ/ политематичен профили местен териториален обхват за гр. Царево (решение на 
СЕМ 54/ 2011 г.).Съгласно Становище на СЕМ от 14.05.2007 г. относно общите 
изисквания за изменения на параметрите на лицензиите за радио- и телевизионна 
дейност, при искане за изменение, което касае условието по т.1.2 – „наименование на 
програмата”, трябва да бъдат представени доказателства за правото на оператора да 
използва новото наименование. Емилия Станева предложи да се даде 7-дневен срок от 
уведомяването на Пауър Медиа ЕООД да представи доказателства за правото да 
използва търговска марка „ПАУЪР ФМ”. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: във връзка с постъпило искане от  Пауър Медиа 

ЕООД за изменение на т.1.2. от индивидуални лицензии за радиодейност № 441-

00360/05.07.2001 г. и № 038/ 05. 01. 2009 г., да се укаже на Пауър Медиа ЕООД да 

представи доказателства за правото да използва търговска марка „ПАУЪР ФМ” в 

7-дневен срок от уведомяването. 

 
Емилия Станева, във връзка с необходимостта от промени в Публичния регистър, 
свързани с вписване на програмите, регистрирани от СЕМ с териториален обхват извън 
България и решение (по протокол) на Съвета да се изиска оферта от Уеб Системи 
ЕООД, прилага за обсъждане предложението на дружеството. 
С оглед зачестилите запитвания, свързани със създаването на програми, които ще бъдат 
разпространявани в интернет, тя е говорила с Уеб Системи ЕООД да предвиди в 
офертата и промяна на способ на разпространение – освен „кабел”, „сателит” да се 
включи и „интернет”. 
/Приложена е и оферта от Уеб Системи ЕООД с  вх. номер 06-00-23/ 16.03.2011 г./ 
 

Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: възлага на Уеб Системи ЕООД да извърши 

необходимите промени в Публичния регистър свързани с вписване на програми 

предназначени за разпространение в чужбина, прибавяне на допълнителен способ 
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на разпространение – освен „кабел”, „сателит” и „интернет” и при необходимост и 

други промени, на цената посочена в приложената оферта.  

 

Емилия Станева докладва за постъпило  писмо от КРС, с което се препраща заявление 
от РАДИО БРАВО ЕООД (вх. номер 10-00-15/11.03.2011 г.) за прехвърляне на 
разрешение № 01358/12.02.2009 г. за ползване на индивидуално определен ограничен 
ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез 
електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на 
територията на град Царево на ПАУЪР МЕДИА ЕООД. Изменението е във връзка с 
договор за продажба от 24.01.2011 г., по силата на който РАДИО БРАВО ЕООД 
продава своето разрешение № 01358/12.02.2009 г. на ПАУЪР МЕДИА ЕООД. С 
решение 54/ 08.03.2011 г., СЕМ прехвърли лицензия № 038/ 05.01.2009 г. за 
радиодейност за създаване на програмата “Радио Браво”, с политематичен профил и 
местен обхват за територията на град Царево от РАДИО БРАВО ЕООД на ПАУЪР 

МЕДИА ЕООД. 
    
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”:  във връзка със заявление от РАДИО БРАВО 

ЕООД за прехвърляне на разрешение № 01358/12.02.2009 г. за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 

осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за 

наземно аналогово радиоразпръскване на територията на град Царево, на 

основание чл. 32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във връзка с чл. 30, т. 12 от ЗЕС, дава съгласие 

КРС да  прехвърли разрешение № 01358/12.02.2009 г. от РАДИО БРАВО ЕООД  на 

ПАУЪР МЕДИА ЕООД. 

 

Емилия Станева докладва, че с писмо вх. номер 10-00-16/14.03.2011 г. е препратено 
заявление от ФОКУС - НУНТИ ООД (вх. номер на КРС 18-00-10/ 25.01.2011 г.) за 
изменение на притежаваното от предприятието разрешение 00087 от 19.03.2008 г. за 
ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за 
наземно аналогово радиоразпръскване на територията на град Шумен. Изменението е 
във връзка с промяна на мощностите на радиопредавателната станция. 
Към писмото са приложени: копие от заявлението и проект за изменение на 
разрешението.  ФОКУС - НУНТИ ООД е доставчик на радиоуслуги (радиооператор), 
създаващ програмата “Радио  Фокус Шумен”. 
  
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”:  във връзка със заявление от ФОКУС - НУНТИ 

ООД и на основание чл. 32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във връзка с чл. 30, т. 12 от ЗЕС, дава 

съгласие КРС да измени разрешение № 00087 от 19.03.2008 г. за територията на гр. 

Шумен, издадено на  ФОКУС - НУНТИ ООД в съответствие с приложения проект. 

 

Емилия Станева докладва, че с писмо вх. номер 10-00-16 (10) от 15.03.2011 г. е 
препратено заявление от СОФМЕДИЯ БРОАДКАСТИНГ ЕООД (вх. номер на КРС 12-
01-954/ 16.02.2011 г.) за изменение RDS кода заложен в притежаваното разрешение № 
00415 от 03.06.2008 г. на 837 F, съобразно излъчваната от предприятието програма 
„Радио Фокус”. Към писмото са приложени: копие от заявлението и проект за 
изменение на разрешението. СОФМЕДИЯ БРОАДКАСТИНГ ЕООД е доставчик на 
радиоуслуги (радиооператор), създаващ програма „Радио Фокус” за област София. 
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Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: във връзка със заявление от СОФМЕДИЯ 
БРОАДКАСТИНГ ЕООД, дава съгласие на основание чл. 32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във 

връзка с чл. 30, т. 12 от ЗЕС разрешение № 00415 от 03.06.2008 г., издадено на 

СОФМЕДИЯ БРОАДКАСТИНГ ЕООД да бъде изменено в съответствие с 

приложения от КРС проект. 

 

Емилия Станева докладва, че с писмо с  вх. № 10-00-17 от 14.03.2011 г., КРС 
препраща заявление (с вх. № 12-01-97/ 11.01.2011 г. по описа на КРС), подадено от 
ПРО БГ МЕДИА ООД, ЕИК 121853910, съгласно което е налице промяна на правно- 
организационната форма на дружеството от  ПРО БГ МЕДИА ЕООД на ПРО БГ 
МЕДИА ООД. 
Приложени са и проекти за изменение на разрешенията – 3 бр. 
ПРО БГ МЕДИА ЕООД е доставчик на радиоуслуги (радиооператор), създаващ 
програмата „ПРО ФМ (PRO FM)” и притежава следните разрешения за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване 
на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване: № 01527-01/ 16.07.2009 г. за гр. София, № 01609/ 17.03.2010 г. за 
гр. Гоце Делчев и № 01638/ 12.08.2010 г. за гр. Перник. 
  
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: във връзка със заявление подадено от ПРО БГ 

МЕДИА ООД, дава съгласие на основание чл. 32, ал.1, т. 18 от ЗРТ във връзка с 

чл. 30, т.12 от ЗЕС навсякъде в текста на разрешенията да се изменят правно- 

организационната форма на дружеството от ПРО БГ МЕДИА ЕООД на ПРО БГ 

МЕДИА ООД, в съответствие с приложения от КРС проект. 
 
Емилия Станева докладва, че СЕМ на свое заседание, проведено на 15 март, е взел 
решение (по протокол) да бъде представена информация относно отменено от 
Върховния административен съд решение № 374/ 06.10.2009 г. Емилия Станева и 
Веселина Петрова са предоставили становище. В докладната записка подробно са 
описани проведените от СЕМ през 2009 конкурси, класирането на лицата участвали в 
тях както и издадените лицензии за радиодейност.  
Дирекция Правни дейности е уведомила  Съвета, че решение № 374/ 06.10.2009 г. е 
отменено от Върховния административен съд. Двете инстанции на съда (тричленен и 
петчленен състав на ВАС) приемат, че при постановяване на решението на СЕМ е 
нарушен материалният закон – кандидатът, класиран на първо място, не отговаря на 
изискванията на ЗРТ. За Алфа радио ООД са били налице обстоятелства по чл. 105, 
ал.4, т. 7 от ЗРТ – съдружник в дружеството (Светослав Драков) е съдружник в друго 
дружество с регистриран предмет на дейност „реклама”. В мотивите на решение 10111/ 
22.07.2010 г. на 3-членния състав, потвърдено с решение 3619/ 14.03.2011 г. на 5-членен 
състав се сочи, че: „..... участието в процедурата и класирането на лице, което не 

отговаря на законовите изисквания, прави оспорения административен акт издаден в 

нарушение на материалния закон и поради това - незаконосъобразен.” 
В посочените решения няма диспозитив за връщане преписката на СЕМ с указания за 
довършване на конкурса. 
При обсъждане на въпроса какви действия да предприеме Съветът, трябва да вземе  
предвид следното: 
1) Разпоредбата на чл. 116г от ЗРТ не би могла да се приложи. 
Нормата регламентира възможността лицензията и разрешението да бъдат предложени 
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на втория класиран кандидат. 
Изключение от правилото на чл.116в, ал.1 е възможно единствено и само при отказ на 
класирания на първо място кандидат.  
За да се реализира хипотезата на чл. 116г от ЗРТ е необходимо: законосъобразно 
проведен конкурс, завършил с постановяване на законосъобразно решение за 
класиране; изрично волеизявление на класираното на първо място лице за отказ, 
направено в 10- дневен срок от решението за класиране. 
2) Не би могло да бъде направено и ново класиране на кандидатите, в което да не 
участва Алфа Радио ООД. 
Ако СЕМ реши да довърши конкурса, обявен за честота 97.0 MHz от фазата „класиране 
на кандидатите” (като изключи от класирането Алфа Радио ООД), считаме, че би 
постановил незаконосъобразен акт.Основанията са следните: Както сочи и съдът, 
„законово установените ограничения за допускане до конкурс трябва да бъдат налице 
не само към датата на кандидатстване, но и към датата на издаване на съответния 
административен акт”. 
За Алфа Радио ООД след вземането на решението за класиране от СЕМ са отпаднали 
пречките по чл. 105, ал.4, т. 7  от ЗРТ. На 23.10.2009 г. в търговския регистър по 
партидата на „Алфа радио” ООД е вписано прехвърляне на дружествения дял на 
Светослав Тодоров Драков на „М.САТ ТВ” ЕООД. На същата дата Светослав Тодоров 
Драков е заличен като съдружник в „Алфа радио” ООД и на негово място е вписан 
„М.САТ ТВ” ЕООД.   
Междувременно със ЗИД на ЗРТ (ДВ бр. 12 от 2010 г.) точка 7 на алинея 4 на член 105 
е отменена. При постановяване на своите решения СЕМ трябва да прилага действащото 
към датата на постановяването им законодателство, т.е би било незаконосъобразно, ако 
СЕМ реши да прави ново класиране, при което да изключи Алфа Радио ООД. В този 
смисъл е разпоредбата на чл. 142, ал.1 от АПК  
3) СЕМ, след като обсъди относимите факти, свързани с необходимостта от провеждане 
на конкурс, може: а) да реши да довърши вече обявения конкурс, като постанови ново 
решение, с което да класира отново кандидатите, така както са класирани с решение  № 
374/ 2009 г.; б) да открие нова процедура за провеждане на конкурс; в) да не 
предприема никакви действия; 
Георги Лозанов каза, че им е предоставена  достатъчна  експертна  база, на която може 
да се вземе решение. Според него, решенията се колебаят между това  да възпроизведат 
отново старата класация, тъй като практически е отпаднала причината, поради която  
спечелилият кандидат е изваден от ролята на победител и другата възможност е да 
започнат класацията отначало. При  първия  случай се стъпва на предишната 
експертиза на комисията  и няма причина да се съмняват в нейното  качество след като 
на базата на това вече е довело до резултата при  другите две честоти. Доц. Лозанов 
каза, че неговата обща нагласа е да не вървят назад и да търсят начин да започват 
отдалеч, защото  това разпилява капацитета на Съвета, а по-хубаво е да се върви напред 
и да се търсят нови решения, само  там където има празнини. Той предложи да се 
направи нова класация на кандидатите, която  да стъпи върху доклада на старата 
експертна комисия.   
Анна Хаджиева  каза, че приема предложението на доц. Лозанов, още повече, че 
мотивите на съда са свързани с процедурата – с наличие на обстоятелства по чл. 105. 
Съдът не е разглеждал съдържателната страна. СЕМ е взел мотивирани решения  
заради качества на програмата, които Съветът е отчел, разглеждайки документите и в 
конкуренция с останалите кандидати. Тъй като тогава СЕМ е бил в друг състав, г-жа 
Хаджиева предложи да се даде време съветниците да се запознаят с програмите на 
кандидатите.  
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Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: да финализира обявения за честота 97.0 МНz за 

град Перник конкурс като извърши ново класиране на кандидатите; Определя 

дата за финализиране 5 април 2011 г.  

 
ПО ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно доклад за проведен мониторинг на 

предаването „На кафе” по Нова ТВ. Докладва Румян Петров. 

 
Румян Петров  каза, че този мониторинг е проведен от екип експерти от Национален 
мониторинг между които  и г-н Белов, който е имал задачата да обедини резултатите от 
наблюдението и затова е тук с готовност да отговаря на възникнали въпроси.  
Предаването “На кафе” е във фокуса на вниманието не само на регулаторния надзор, но 
и на обществената оценка, засилена напоследък и изразявана чрез публикации в 
печатни медии, писма и сигнали от зрителската аудитория до регулатора, свободна 
размяна на мнения в интернет-пространството. Регулярният мониторинг на програмата 
“Нова телевизия”, осъществяван през октомври, ноември, декември 2010 г. и януари 
2011 г. установява, че значителна част от  програмното съдържание на предаването “На 
кафе”, заемат представяния чрез изображения със звук /участници в студио – 
интервюта, разговори; репортажи; хроники за “светски” събития; промотиране “на 
живо” или чрез включване на записани видеоматериали/ на стоки, услуги, дейности на 
физически и юридически лица/ с цел популяризиране /пряко или непряко/ на тяхната 
репутация сред аудиторията /с имена, стоки, услуги, дейности, наименования, 
търговски марки/ - туристически дестинации, специализирано медицинско лечение и 
козметични корекции, методи за нетрадиционно въздействие върху здравето, 
архитектурни и строително-ремонтни услуги, обзавеждане, облекла и аксесоари, 
хранителни продукти и пр. Експертните заключения очертават няколко проблемни 
зони: Програмното съдържание на популярното предаване, наред с информационно - 
развлекателните си елементи, все повече придобива комерсиален характер и би могло 
най-общо да се определи като трудно контролируем поток от съобщения и послания с 
търговски характер и предназначение; В основната си част то е запълнено с различни 
форми на търговски съобщения, в повечето случаи - трудно разграничими; В този вид 
предаването поставя редица въпросителни, които могат да бъдат сведени до една 
основна – съответствие на цялостното аудиовизуално съдържание на този програмен 
елемент на “Нова телевизия” с изискванията на Закона за радиото и телевизията. 
За изясняване на посочените проблеми СЕМ организира работна среща с представители 
на доставчика на медийни услуги “НОВА БРОУДКАСТИНГ ГРУП” АД в качеството 
му на носещ отговорност за съдържанието на програмата /съгласно чл. 17, ал. 1 от 
Закона за радиото и телевизията/. След срещата с протоколно решение № 9/10.02.2011 
г. Съветът възлага на дирекция “Мониторинг” едномесечен мониторинг върху 
предаването за периода 14.02.2011 г.-14.03.20011 г. 
Наблюдението установи, че: от програмното съдържание са отпаднали елементи, чието 
послание има търговски характер и предназначение и дава възможност за скрити 
търговски съобщения - сегментите за туристическите дестинации, за строителство и 
архитектура, медицина /регистрирано е едно единствено излъчване от болница 
“Лозенец” – хирургична операция под погледа на певицата Мая Илиева/; има промяна в 
поведението на водещата, която контролира спазването на изискванията на ЗРТ при 
участието на събеседниците си като отправя неколкократно предупреждения към тях да 
не споменават наименования на фирми и търговски марки. 
Тези обстоятелства фокусират наблюдението към излъчените форми на търговски 
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съобщения - реклама, спонсорство, продуктово позициониране – и предизвикват 
следните констатации:  Всички предавания съдържат надпис за наличие на продуктово 
позициониране, с което са спазени изискванията на чл.84 от ЗРТ; Излъчените рекламни 
блокове не са в противоречие с разпоредбите за рекламата, включени в ЗРТ; Отчетено е 
наличие на два гранични казуса за евентуално нарушение на разпоредбите за търговски 
съобщения / на 08.03- - представяне на модели бельо и на 09.03 – пластична хирургия, 
вж. Приложение/; Финалните надписи съдържат  голям брой спонсорски заставки с 
търговски марки, което налага проверка на наличието на договори за търговски 
съобщения (реклами, спонсорство, продуктово позициониране). 
Георги Лозанов каза, че след изчерпателното представяне на мониторинга се налага 
извода, че превенцията действа. Тя е по линия на разговора с тях и на това, че СЕМ ги е 
санкционирал доста сурово. Той е имал колебание по отношение на тази санкция, но 
колегите му са били безкомпромисни и това е довело до този резултат.    
 

Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: прие отчета за проведения мониторинг на 

предаването „На кафе” по Нова ТВ и реши да изпрати писмо до Нова ТВ с резюме 

на доклада. 
 
ПО ТОЧКА ТРЕТА:  Докладна записка относно списък на проблемни предприятия 

- чл.125в от ЗРТ. Докладва Румян Петров. 

 
Румян Петров каза, че с протоколно решение от заседание на 17 февруари 2011 г. 
Съветът за електронни медии е възложил на дирекция „Мониторинг” да подготви в 
рамките на 1 месец списък на проблемните предприятия във връзка с връчване на 
съставените АУАН по чл. 125в, т. 1 от ЗРТ. 
В списъка са включени предприятия за електронни съобщения, на които е образувано 
административнонаказателно производство при проверките до 24.02.2010 г и до 
24.08.2010 г., по тяхна вина АУАН са връчвани трудно или все още не са връчени и 
които, въпреки това, до 24.02.2011 г. /сегашният пореден законоустановен период за 
представяне на документи/ отново не са изпълнили задълженията си.  
Съобразно етапа и резултатите от досегашното административнонаказателно 
производство, предприятията са групирани така:  
1. БЕЗ ВЪЗМОЖНОСТ ЗА ПО-НАТАТЪШНИ ДЕЙСТВИЯ, ПОРАДИ ИЗТЕКЪЛ     
ПРЕКЛУЗИВЕН СРОК: “ИКОМ СЪРВИЗ” АД – СОФИЯ; ”ШУМЕНСКА КАБЕЛНА 
КОМПАНИЯ” ЕООД – СОФИЯ; “ИЗТОЧНОЕВРОПЕЙСКИ КОМУНИКАЦИИ” ЕООД 
– СОФИЯ;  “А И С – ТВ” ООД – ВАРНА;  “ГТВ САТ” ЕООД – АСЕНОВГРАД; 
“МУСОН 2002” ООД – ВАРНА; “ЛЮЛИН САТ” ТВ ООД – КОСТИНБРОД; 
“АЛБЕНА” АД – БАЛЧИК 
2. В ПРОЦЕДУРА ЗА ПОВТОРНО ВРЪЧВАНЕ:“АВЕ – ИВАН ЯНЧЕВ” ЕТ -  
БЛАГОЕВГРАД– 288; “МАКСКОМ- ИНВЕСТ” ЕООД -  БУРГАС– 266; “ПИС – 
ПАНАЙОТ СТОЙЧЕВ” ЕТ - БУРГАС – 295;  ”БРАТЯ БЕЕВИ” СД – КОСТЕНЕЦ – 
294; ”ЗEНАЕВ –ФАТМЕ МОЛААЛИ” ЕТ – с. ГОСПОДИНЦИ – 277; “КРИСТОН 
НЕЛИ ХРИСТОВА” ЕТ - ВАРНА – 258; ”ВОКСЛАН”ООД – ПЛОВДИВ – 284; 
“АБАДОН САТ” ЕООД - СОФИЯ – 290; “ИЗАСАТ” ЕООД - СОФИЯ – 302; “ЛАМЕС –
МАРТИН ИВАНОВ”  ЕТ - СОФИЯ – 296; “СОФИЯ КАБЕЛ IГ” - СОФИЯ – 262; “РОЗА 
ЛИНК” ООД - СОФИЯ – 26; “АЛИС” ООД - КАЗАНЛЪК – 291; “КТВ ИСТЪР” ООД  - 
СИЛИСТРА – 293 
3. . ПРЕКРАТЕНИ:“КРОС СТРОЙ ИНВЕСТ” ЕООД  - ВАРНА – 257;  “ВИП САТ” 
ООД -  ГЕНЕРАЛ ТОШЕВО– 283 
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4. ЗАВЪРШЕНО В СЕМ АДМИНИСТРАТИВНОНАКАЗАТЕЛНО 
5. ПРОИЗВОДСТВО: “РИМЕКС” ООД - ВРАЦА – предупредително писмо; “ЮНИЪН 
НЕТЛЪК” ООД - ДОБРИЧ – предупредително писмо; “ТОДОРИНА ЛИЧЕВА” ЕТ - 
РУСЕ – предупредително писмо;  “КАСАТ – СТОЯН КАБАШКИ” ЕТ - 
СЪЕДИНЕНИЕ-  НП – 3 000 лв.; “МИКМАКС” ООД - ПЛОВДИВ – НП – 3 000 лв.;  
СОД – ЦАРЕВЕЦ” ЕООД -  ВЕЛИКО ТЪРНОВО – НП – 3 000 лв.; “МИРАЖ 63 – 
ВАСИЛ НЕЙЧЕВ” ЕТ - КОСТЕНЕЦ – НП - 3000 лв.;  “РЕЗОНАНС” ЕООД – ГОРНА 
ОРЯХОВИЦА - 271 – доп. проверка от “Правни дейности”. 
В списъка не са включени предприятия, които също биха могли да бъдат окачествени 
като “проблемни”, но които за последния законоустановен срок /24.02.2011 г./ са 
предоставили на СЕМ необходимите документи. След като разполагат с новите им 
адреси експертите ще направят опит да им връчат съставени за предишно нарушение 
АУАН. 
Налагат се следните констатации: При изброените 32 предприятия нарушението на чл. 
125в, ал. 1 от ЗРТ не е случайност, а трайна тенденция. Те представляват 53.5% от 
общия брой /56/ нарушители, установени при извършваната в момента проверка за 
поредния законоустановен срок за предоставяне на документи по чл. 125в, ал. 1 от ЗРТ; 
За осем от предприятията предприетите мерки от страна на Съвета  - наказателни 
постановления или само предупредителни писма – не са довели до промяна в 
поведението им и те отново не са изпълнили задължението си по ЗРТ; Решението на 
Съвета да се правят повторни, а в някои случаи – многократни, опити за връчване на 
АУАН с активното съдействие на експертите и на ръководителите на регионалните 
центрове има резултат – двама нарушители вече са подписали актовете си, а за трети е 
установено, че е починал. Това обаче е палиативна мярка, ефективна за конкретните 
случаи и трудно приложима като стил на работа. Големият проблем – пълноценното 
участие на органите на местната власт, предвидено в ЗАНН, остава; Остава и 
необходимостта от тясно сътрудничество с КРС, доколкото в публичния регистър на 
Комисията фигурират предприятия, които практически не извършват дейност.  
Румян Петров информира и за проблеми с връчване на АУАН, съставен по друг член на 
ЗРТ на доставчика на линейни медийни услуги “Комен 2000” ЕООД - върната покана, 
лицето не е открито на адреса. Актът е съставен за разпространение на 
нерегистрираната програма “Визаж”, изпратен на 22.02. по служебен път до органите 
на местната власт. 
Георги Лозанов благодари за изготвения списък, защото според него е несправедливо 
тези оператори, които се крият и не получават актове да не търпят санкции за сметка на 
тези, които не се крият. Той помоли този “черен” списък да се направи с максимална 
точност и да добие публичност на сайта на СЕМ, да се изпрати и в КРС и когато тези 
оператори по една или друга причина влязат във взаимодействие с институциите, те  да 
имат яснота, че те не изпълняват своите отговорности, защото това е свързано с  
определена отговорност  по отношение  на ЗРТ и по отношение въобще на законите.  
Може би в него ще попаднат и хора, които наистина не е могло да бъдат намерени в 
този период, но те като видят своето име в този списък ще се обърнат  към СЕМ и ще 
бъдат извадени от този списък, ако поемат съответните ангажименти, които изисква 
тяхната роля по ЗРТ.  
Да се уведоми КРС да извадят от регистъра операторите, които не извършват дейност.  

Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: прие списък на проблемни предприятия - чл.125в 

от ЗРТ.  
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ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка по сигнал от КЗП за реклама на 

предаването „Лорд оф дь шефс” по bTV. Докладва Румян Петров. 

Румян Петров докладва за постъпила жалба относно клип на предаването “Лорд ъф дъ 
шефс”. 
Георги Лозанов каза, че казусът с “Лорд ъф дъ шефс” е възникнал на базата на 
кореспонденция и е влязъл в дневния ред, за да бъде очевидна позицията на СЕМ. 
След прожекция на клипа, съветниците единодушно приеха, че в него няма нарушение 
на ЗРТ.   
 
ПО ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно авторски и сродни права. Докладва 

Диляна Кирковска. 

Диляна Кирковска представи информация по развитието на преговорния процес 
между Дружеството за колективно управление в частна полза правата на продуцентите 
на звукозаписи и музикални видеозаписи и на артистите - изпълнители /ПРОФОН/ и 
членовете на Асоциацията на българските радио и телевизионни оператори /АБРО/, и 
във връзка с усилията на Съвета за електронни медии да посредничи за най-
благоприятното финализиране на преговорите.   
СЕМ е предоставил на АБРО времеви толеранс, за да се продължи преговорния процес 
и да се постигне приемливо и за двете страни споразумение, и е поискал информация 
по хода на преговорите. В него Съветът е уведомил членовете на АБРО, че счита за 
непропорционално от гледна точка на ЗРТ по-нататъшно отлагане на решението на 
този казус.  
На своето заседание на 24 февруари т.г., Съветът за електронни медии, в съответствие 
със своите правомощия е решил, че след 14 март 2011 год. ще предприеме проверки за 
доказателства за търговските и отстъпените авторски права за защитени произведения 
в програмите и за отстъпените сродни права за предоставянето за разпространение на 
чужди програми (съгласно чл. 9, ал.З от ЗРТ) и ще премине към санкционирането на 
доставчици на медийни услуги, които осъществяват дейността си в нарушение на 
разпоредбите на ЗРТ.  
АБРО е благодарил за посредническата роля на СЕМ, и смята, че това значително е 
улеснило комуникацията между двете организации. В писмото от АБРО се казва, че:  
"Времевият толеранс, предоставен от Съвета за електронни медии, доведе до 
значителна промяна в отношенията между преговарящите екипи, като в последния 
месец се достигна до съставяне на работна група с представители на двете страни, 
която в бърз и оперативен порядък уточнява подробностите по бъдещото рамково 
споразумение. Един от важните детайли, които за нас от самото начало на преговорите 
не е бил под съмнение и вече е потвърден от работната група, са плащанията за минал 
период от време. Към момента на изпращане на настоящото писмо очакваме от 
ПРОФОН предложение за схема на този вид плащания. Волята и на двете страни е те 
да бъдат договорени в отделно споразумение, което да не е във връзка с предстоящите 
плащания, защото те ще се подчиняват на нови принципи, предвид приетите от 
Народното събрание изменения и допълнения на Закона за авторското право и 
сродните му права."  
От АБРО считат, че действията на СЕМ към този момент не могат да бъдат 
квалифицирани като непропорционални от гледна точка на ЗРТ, тъй като ролята на 
регулатора е по най-правилен и обективен начин да полага усилия за нормалното 
развитие на средата и регулацията на пазара, а не механично да прилага нормите на 
закона. Това те считат за балансирана позиция, която се отчита от целия сектор. В 
писмо от АБРО са приложени три протоколи от последните три заседания на работната 
група - от 2 и 9 февруари и 9 март т.г.  
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В Съвета за електронни медии е получено писмо от г-жа Ина Килева, изпълнителен 
директор на ПРОФОН, с което тя информира СЕМ за подписания МЕМОРАНДУМ 
между ПРОФОН и Българската асоциация на кабелните и комуникационните 
оператори /БАККО/. Меморандумът е подписан на 23 февруари 2011 год. Писмото на 
ПРОФОН е от дата 14 март, т.г., и в него се казва, че страните са се споразумели да 
приключат подготовката и подписването на рамковото споразумение между тях и да 
стартират подписването на индивидуални договори между ПРОФОН и членовете на 
БАККО не по-късно от 15 август 2011 година.; Нереализирането на рамково 
споразумение е и нестартирането на процедура за подписване на индивидуални 
договори по него до тази дата ще се счита за основание за ефективно приключване на 
преговорния процес между страните, с всички произтичащи от това последици; Във 
връзка със задължението на членовете на БАККО да предоставят в срок до 24 февруари 
2011 год. информация по чл. 125в, т.2 от ЗРТ, двете страни се съгласяват да представят 
екземпляр от настоящия Меморандум на СЕМ, с което да информират регулаторния 
орган, че са в процес на преговори по сключването на рамково споразумение, което ще 
послужи за основа на индивидуалните договори за уреждане на правата за 
разпространение на звукозаписите и записите на аудио-визуалните произведения, 
включени в разпространяваните телевизионни програми, и да приложат списък на 
предприятията - членове или представлявани от БАККО - в тези преговори с цел да се 
уточнят предприятията, които са в процес на уреждане на сродните права на 
продуцентите и на артистите –изпълнители.  
На 2-ри март 2011 год., от БАККО са предоставили на вниманието на СЕМ писмо в 
което информират регулатора, че след проведената среща между двете организации за 
колективно представителство, проведена по инициатива на СЕМ, те са продължили 
преговорите и са достигнали до подписването на МЕМОРАНДУМ между 
предприятията- членове на БАККО и МУЗИКАУТОР. Основните принципни 
положения, заложени в рамковото споразумение, са: и двете страни осъзнават 
необходимостта от създаването на рамково споразумение, което да бъде последвано от 
уреждане на договорни отношения на всички дружества, членове на БАККО; и двете 
страни приемат принципа на технологичен неутралитет при предоставяне на услугата 
платена телевизия и се обединяват в стремежа си всички участници на този пазар да 
бъдат поставени в равностойни условия по отношение на договорите за уреждане на 
правата за разпространение на произведенията, включени в разпространяваните 
телевизионни програми;  във връзка със задължението на членовете на БАККО да 
предоставят информация по чл.125в, т.2 от Закона за радиото и телевизията, двете 
страни информират СЕМ, че са в процес на преговори по сключване на рамково 
споразумение, което ще послужи за основа на индивидуалните договори за уреждане 
на правата за разпространение на произведенията, включени в разпространяваните 
телевизионни програми.  
Гриша Камбуров каза, че с изпратеното вчера писмо до СЕМ са приложени три  
протоколи от заседанията на работните групи, в които се уточняват детайлите по 
отношение на бъдещото рамково споразумение. Както съветниците знаят, Народното 
събрание е приело значителни изменения в Закона за авторското право и сродните му 
права, които се очаква да бъдат публикувани в Държавен вестник до края на тази  
седмица. Тези изменения дават различно развитие по отношение  на утвърждаването на 
тарифите и формирането на тарифите на дружествата за колективно управление на 
права. АБРО от  доста време преговаря с ПРОФОН и в последно време след смяната на  
преговорния екип от тяхна страна има значително развитие по отношение на 
цялостната комуникация. Сега той не може да се ангажира кога ще бъде финализирано 
това споразумение поради факта, че и двете страни имат конкретни интереси. Г-н 
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Камбуров каза, че ще изпратят в СЕМ сравнителния анализ, който те са направили въз 
основа на допитване до всички дружества за колективно управление на права по 
отношение на това какъв е процента в другите държави. Основният въпрос е не колко е 
висок процента по отношение на тези фиксирани суми и гарантирани минимуми, които 
значително надвишават този процент.   
Георги Лозанов благодари на г-жа Кирковска и на г-н Камбуров и каза, че се радва, че 
фазата на преговорите между ПРОФОН и АБРО вече е друга. Преди това от ПРОФОН 
бяха заявили, че преговорите са блокирани и не могат да продължат. Доц. Лозанов 
предложи да се направи нова среща съвместно с АБРО и ПРОФОН, в която и те да 
декларират, че преговорите продължават. ПРОФОН да заяви в границите на тази среща 
и на протокола, че те също смятат, че преговорите са влезли отново в етап,  който може 
да даде резултат, иначе СЕМ ще предприеме съответните действия.    
 

 
ПО ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно Меморандум между СЕМ и НСС. 

Докладва Веселина Петрова. 

 

Веселина Петрова каза, че във връзка с постъпил в Съвета проект на Меморандум за 
сътрудничество между Съвета за електронни медии и Националния съвет за 
саморегулация е предоставила становище по проекта. Съветът я е разгледал на 
27.01.2011 г. и е приел предложените изменения, включително отпадане на 
разпоредбата на т. 3, която предвижда СЕМ да извършва мониторинг на изпълнението 
на решенията на Етичната комисия на НСС и да уведомява НСС в случай на 
констатирано неизпълнение, тъй като това е извън определените в ЗРТ правомощия (и 
възможностите) на Съвета.  
След нанесените изменения проектът е изпратен на НСС за ново съгласуване. В 
отговор от НСС са изразили несъгласие с отпадането на т. 3, като се позовават на 
изказвания на срещата между СЕМ и НСС на 07.12.2010 г., както и на обстоятелството, 
че СЕМ на практика извършва мониторинг относно спазването на решенията на НСС. 
Поради това НСС настоява за се запази разпоредбата на т. 3 от проекта.   
“3. НСС ще уведомява СЕМ за случаите на неизпълнение на решенията на Етичната 
комисия от страна на доставчици на аудио-визуални медийни услуги В тези случаи 
СЕМ може да образува административнонаказателно производство и да приложи 
разпоредбата на чл. 126 г от ЗРТ. И ново изречение което СЕМ е  предложил да се 
махне – “за целта СЕМ ще извършва независим мониторнг на изпълнението на 
решенията на Етичната комисия на НСС като ще уведомява НСС за резултата.  
Георги Лозанов предложи да приемат проекта на меморандума.  
Веселина Петрова направи предложение за поправка в текста:... “за целта СЕМ ще 
извършва изпълнението на решенията” вместо: “изпълненията на  решенията” .......и 
следващите точки стават съответно: 4, 5 6 7  и 8,  защото точка три се повтаря.  
 
Решение:  
СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: да се изпрати на НСС този текст с поправките и с 

потвърждение за подписването му на 25.03.2011 г.  

 
ПО ТОЧКА СЕДМА:  Докладна записка относно актове за установяване на 

извършени нарушения на ЗРТ. Докладва Веселина Петрова. 

 
1. Веселина Петрова докладва относно АУАН № 19/17.02.2011 г., съставен на 
предприятие “Латина Ф” ООД за нарушение на чл. 12, ал. 1 от ЗРТ. 
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Георги Лозанов предложи съветниците да се запознаят с клипа  по време на 
следващото заседание и след това да разгледат акта.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: отложи за следващото заседание разглеждането на  

АУАН № 19/17.02.2011 г., съставен на предприятие “Латина Ф” ООД за нарушение 

на чл. 12, ал. 1 от ЗРТ. /Докладна записка от Калина Чавдарова с изх. № 19-00-42 

от 18.03.2011 г./  

 
2. Веселина Петрова докладва относно АУАН № 22 /25.02.2011 г., съставен на “Нова 
Броудкастинг Груп” АД за нарушение на чл. 78 от ЗРТ.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: относно АУАН № 22 /25.02.2011 г. съставен на 

“Нова Броудкастинг Груп” АД за нарушение на чл. 78 от ЗРТ, възлага на 

председателя на СЕМ да издаде наказателно постановление с размер на санкцията 

3000 /три/ хиляди лева. /Докладна записка от Калина Чавдарова с изх. 19-00-56 от 

18.03.2011 г./  
 
3. Веселина Петрова докладва относно АУАН № 24/ 25.02.2011 г., съставен на “Нова 
Броудкастинг Груп” АД за нарушение на чл. 75, ал. 1 и чл. 89, ал. 1 от ЗРТ.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: относно АУАН № 24/ 25.02.2011 г., съставен на 

“Нова Броудкастинг Груп” АД за нарушение на чл. 75, ал. 1 и чл. 89, ал. 1 от ЗРТ, 

във връзка с нарушението по чл. 75, ал. 1 от ЗРТ, възлага на председателя на СЕМ 

да издаде наказателно постановление с размер на санкцията 3000 /три/ хиляди 

лева; 

СЕМ реши с 4 /четири/ гласа “за” и 1 /един / глас “въздържал се” /Георги Лозанов/  

във връзка с нарушението по чл. 89, ал. 1 от ЗРТ, възлага на председателя на СЕМ 

да издаде наказателно постановление с размер на санкцията 3000 /три/ хиляди 

лева; / Докладна записка от Калина Чавдарова с изх. 19-00-63 от 18.03.2011 г./ 

 

Георги Лозанов каза, че се въздържа за наказанието по чл. 89, ал. 1 от ЗРТ, тъй като 
според него е много крайно 26 минутен разговор с лекар да се сметне за скрита 
реклама.  
 

4. Веселина Петрова докладва относно АУАН № 25 / 25.02.2011 г. съставен на “Нова 
Броудкастинг Груп” АД за нарушение на чл. 75, ал. 1  от ЗРТ.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: относно АУАН № 25 / 25.02.2011 г., съставен на 

“Нова Броудкастинг Груп” АД за нарушение на чл. 75, ал. 1  от ЗРТ, акта се 

прекратява поради липса на нарушение. /Докладна записка от Калина Чавдарова 

с изх. 19-00-65 от 17.03.2011 г./  

 

5. Веселина Петрова докладва относно АУАН № 288/22.11.2010 г. съставен на “Аве-
Иван Янчев” ЕТ  за нарушение на чл. 125 в, т. 1 от ЗРТ. 
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Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: относно АУАН № 288/22.11.2010 г., съставен на 

“Аве - Иван Янчев” ЕТ  за нарушение на чл. 125 в, т. 1 от ЗРТ,  възлага на 

председателя на СЕМ да издаде наказателно постановление с размер на санкцията 

3000 /три/ хиляди лева. /Докладна записка от Калина Чавдарова с изх. 34-00- 687 

/10/ от 16.03.2011 г./ 

 
ПО ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно изтичащ лиценз за антивирусен 

софтуер. Докладва Иван Крусев. 

 

Иван Крусев информира, че на 07.04.2011 г. изтича срока на лиценза за антивирусния 
софтуер ESET NOD32 BE, който се използува в СЕМ и прилага оферта за подновяване 
на лиценза от фирмата доставчик "Томас Комерс сервиз” ООД. Направил е справката в 
Интернет към днешна дата за цени на съпоставими версии на сходни продукти:  
1. Kaspersky Anti Vims for workstations+1 server - 3475лв (за две години);  
2. A V G Anti-virus Business Edition+1 server - 5490лв (за две години).  
Иван Крусев предложи СЕМ да приеме  офертата на фирма "Томас Комерс сервиз” 
ООД  за сумата от 3267лв.  
 
София Владимирова предложи да се поискат оферти и от други фирми, за да може да 
се направи сравнение за предлаганите продукти и цени.  
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: за следващото заседание да се представят още 

оферти от фирми, предлагащи антивирусен софтуер. 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно стартиране на процедура и 

издаване на актове за публични държавни вземания. Докладва Ива Минкова. 
 
1. Ива Минкова докладва за дължими годишни такси от телевизионни оператори към 
19.03.2011 г. Съгласно т.11 от Вътрешните правила за установяване на публични 
държавни вземания от Съвета за електронни медии е представена справка за размера на 
възникнали и изискуеми задължения на операторите, които не са изпълнени 
доброволно в срок.. 
Ива Минкова предложи съветниците да вземат решение да стартира процедура по 
установяване на публични държавни вземания на посочените в справката телевизионни 
оператори. 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: във връзка с т.11 от Вътрешните правила за 

установяване на публични държавни вземания от Съвета за електронни медии, 

стартира процедура по установяване на публични държавни вземания на 

посочените в справката телевизионни оператори съгласно приложената справка 

за размера на възникнали и изискуеми задължения на операторите, които не са 

изпълнени доброволно в срок. /Докладна записка с изх. № 30-06-79/21.03.2011 г.;  

Справка за размера на възникнали и изискуеми задължения на регистрирани 

телевизионни оператори, които не са изпълнени доброволно в срок – годишни 

такси./ 

 
2. Ива Минкова докладва, че на основание т.17 от Вътрешните правила за 
установяване на публични държавни вземания от Съвета за електронни медии и 
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становище от дирекция “Правни дейности”, СЕМ може да вземе решение за издаване 
на актове за установяване на публично държавно вземане на следните оператори: 
“Радио ФМ - плюс” ЕАД в размер на 7 923,90 лева; “Александра Естейтс” ЕАД 
(предишно наименование “Туинс Ко” ЕООД) в размер на 6 000 лева; “Радио Астра” 
ЕООД в размер на 6 000 лева; “Нов център” ЕООД в размер на 5 918,48 лева; “М Сат 
Кейбъл” ЕАД в размер на 2 413,04 лева; “Бонсима” ООД в размер на 6 000 лева; 
“Пардонови” ООД в размер на 3 000 лева; “РТВ “Вестител” – Враца” ЕАД в размер на 
4 000 лева ; “Олимпик – Комерс” ООД в размер на 939,56 лева; “Галис 85” ЕООД в 
размер на 6 000 лева ;“Радио Свят” ЕООД в размер на 911,16 лева; “Алекс – ТВ” ЕООД 
в размер на 1 471,15 лева. 
Ива Минкова каза, че във връзка с т.16 от Вътрешните правила за установяване на 
публични държавни вземания от Съвета за електронни медии и приложила Копие от 
Становище от Златка Георгиева изх. на СЕМ № 30-06-45/ 14.03.2011 г. 
 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: да се издадат  актове за установяване на публично 

държавно вземане на следните оператори: “Радио ФМ - плюс” ЕАД в размер на 

7 923,90 лева; “Александра Естейтс” ЕАД (предишно наименование “Туинс Ко” 

ЕООД) в размер на 6 000 лв.; “Радио Астра” ЕООД в размер на 6 000 лева; “Нов 

център” ЕООД в размер на 5 918,48 лева; “М Сат Кейбъл” ЕАД в размер на 

2 413,04 лева; “Бонсима” ООД в размер на 6 000 лева; “Пардонови” ООД в размер 

на 3 000 лева; “РТВ “Вестител” – Враца” ЕАД в размер на 4 000 лева ; “Олимпик – 

Комерс” ООД в размер на 939,56 лева; “Галис 85” ЕООД в размер на 6 000 лв.; 

“Радио Свят” ЕООД в размер на 911,16 лева; “Алекс – ТВ” ЕООД в размер на 

1 471,15 лева./Докладна записка от Ива Минкова с изх. № 30-06-80 от 21.03.2011 г./  

 

Ива Минкова докладва,  че във връзка с изпълнение на т.16 от Вътрешните правила за 
установяване на публични държавни вземания от Съвета за електронни медии, са 
дадени за съгласуване на дирекция “Правни дейности” проекти на актове за 
установяване на публично държавно вземане. Тяхното становище относно проекта на 

АУПДВ, съставен на “Сцена на вековете” ООД е, че трябва да стартира нова 

процедура за издаване на АУПДВ на “Сервади” ЕООД, тъй като “Сервади” ЕООД е 
универсален правоприемник на “Сцена на вековете” ООД (на ЕИК 104539882 отговаря 
фирма “Сервади” ЕООД), което не е отразено в публичния регистър на СЕМ. Дирекция 

“Финансови дейности” няма достъп до “Апис” и съдебния регистър, за да установи 
настъпилите промени при оператора “Сцена на вековете” ООД. 
Ива Минкова предложи във връзка с гореизложеното СЕМ да вземе решение да 
стартира нова процедура за установяване на публично държавно вземане. Приложение: 
Копие от Становище от Златка Георгиева изх. на СЕМ № 30-06-45/ 14.03.2011 г. 
 
СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”: на следващото заседание да се предложи да 

стартира процедура за установяване на публично държавно вземане на “Сервади” 

ЕООД,  съгласно приложеното копие от Становище от Златка Георгиева изх. на 

СЕМ № 30-06-45/ 14.03.2011 г.  /Докладна записка от Ива Минкова с изх. № 30-06-

81 от 21.03.2011 г./  

 
ПО ТОЧКА РАЗНИ: Временно назначаване на експерт в дирекция ”Правни 

дейности”. Докладва доц. Георги Лозанов. 

 
Георги Лозанов каза, че във връзка с възникнали кадрови затруднения в дирекция 
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“Правни дейности” е обсъдил възможността с Веселина Петрова и Мариана Андреева 
за срок от три месеца да се премести служител от дирекция “АИД” в дирекция “Правни 
дейности”. 
Решение:  

СЕМ реши с 5 /пет/ гласа “за”:  във връзка с подпомагане работата в дирекция 

“Правни дейности” , на основание Чл. 31, ал. 2, т. 7 от ЗРТ временно възлага на 

Илияна Райнова – деловодител от дирекция “АИД” да изпълнява задълженията 

на технически сътрудник в  дирекция “Правни дейности” за срок от три месеца, 

считано от 23.03.2011 г.   

 
СЕМ реши следващото заседание да се състои на 29.03.2011 г. от 11.00 ч.   

 
Материали приложени към протокол № 16 

1. Дневен ред 
2. Докладна записка от Емилия Станева с изх. № 30-04-15/21.03.2011 г.  
3. Докладна записка от Емилия Станева и Веселина Петрова  с изх. № 029-29 от 
21.03.2011 г.  
4. Докладна записка от Румян Петров с изх. № 19-00-44 от 10.03.2011 г.  
5. Докладна записка от Румян Петров с изх. № 30-07-12 от 19.03.2011 г.  
6. Докладна записка от Диляна Кирковска с изх. № 30-04-55/10/ от 21.03.2011 г.  
7. Докладна записка от Веселина Петрова с изх. № 21-00-58 /10/ от 21.03.2011 г.  
8. Докладна записка от Калина Чавдарова с изх. № 19-00-42 от 18.03.2011 г. относно 
АУАН № 19/17.02.2011 г. съставен на предприятие “Латина Ф” ООД.  
9. Докладна записка от Калина Чавдарова с изх. 19-00-56 от 18.03.2011 г.  относно 
АУАН № 22 /25.02.2011 г. съставен на “Нова Броудкастинг Груп” АД.  
10. Докладна записка от Калина Чавдарова с изх. 19-00-63 от 18.03.2011 г. относно 
АУАН № 24/ 25.02.2011 г. съставен на “Нова Броудкастинг Груп” АД. 
11. Докладна записка от Калина Чавдарова с изх. 19-00-65 от 17.03.2011 г. относно 
АУАН № 25 / 25.02.2011 г. съставен на “Нова Броудкастинг Груп” АД. 
12.Докладна записка от Калина Чавдарова с изх. 34-00- 687 /10/ от 16.03.2011 т. относно 
АУАН № 288/22.11.2010 г. съставен на “Аве-Иван Янчев” ЕТ. 
13.Докладна записка от Иван Крусев с изх. № 30-12-3 от 11.03.2011 г.  
14. Докладна записка от Ива Минкова  с изх. № 30-06-79 от 21.03.2011 г.  
15.Докладна записка от Ива Минкова  с изх. № 30-06-80 от 21.03.2011 г.  
16.Становище от Златка Георгиева с изх. № 30-06-45 от 14.03.2011 г.  
17. Докладна записка от Ива Минкова  с изх. № 30-06-81 от 21.03.2011 г.  
 
ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  

 

Анна Хаджиева 

 

............................ Анюта Асенова ....................... 

Георги Стоименов 

 

  ..........................      

Георги Лозанов  

председател 

 

............................ 

София 

Владимирова 

    

....................... 

         

Вера Данаилова 

експерт 

протоколист 

   

……………....... 

 

Пламен 

Суруджийски 

главен секретар 

    

........................ 

 


